
Fra: Eirik Berntsen 
Sendt: mandag 30. november 2020 08:25 
Til: 'Nils Molvik' 
Emne: SV: Bekreftelse. 
 
Hei,  
 
Da har du misforstått eller hørt feil av hva jeg sa til deg, for dette er akkurat det samme jeg sa til deg 
som det jeg også skrev i mailen. Så jeg har ikke gått tilbake på noe. 
 
Jeg som jobber med plan- og bygningsloven har ikke myndighet eller innsyn i de private avtalene som 
kommunen inngår med private parter. Dette sa jeg til deg i telefonen, og jeg kan derfor ikke 
kontrollere hvilke avtaler som foreligger eller ikke foreligger. Mitt svar var, som sagt både på telefon 
og i mailen, basert på et muntlig spørsmål til Ketil Mikkelsen som jobber med private avtaler hos 
kommunen. Han visste ikke om noen avtale. Det å «ikke vite om noen avtale» er ikke det samme som 
å «bekrefte at en avtale ikke foreligger».  
 
 
Mvh 
Eirik Berntsen 
 
Fra: Nils Molvik [mailto:nilsmolvik@gmail.com]  
Sendt: fredag 27. november 2020 22:22 

Til: Eirik Berntsen 

Emne: Re: Bekreftelse. 

 

Hei Eirik. 

Takk for svaret. Det var ikkje uventa at du går tilbake på det du sa til meg. Bjørsvik Båtlag 

kjem til å arbeida vidare med saka. 

 

Mvh. Nils M. Molvik. 

Bjørsvik Båtlag. 

 

 

Virusfri. www.avg.com  

 

fre. 27. nov. 2020 kl. 14:42 skrev Eirik Berntsen <eirik.berntsen@alver.kommune.no>: 

Hei,  

  

Slik eg sa til deg på teledonen kan jeg dessverre ikkje bekrefte at Veteranbåtlaget ikkje har noen 
avtale med kommunen. Det eg derimot kan bekrefte er at eg under behandlingen av den første 
byggesøknaden spurte Ketil Mikkelsen om han visste om noen slik avtale. Han sa da til meg  at han 
ikkje visste om noen avtale. Om det faktisk forelå en avtale hadde han ikkje kjennskap til, men 
kunne ikkje si dette sikkert.  
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Mvh 

Eirik Berntsen 

  

Fra: Nils Molvik [mailto:nilsmolvik@gmail.com]  

Sendt: fredag 27. november 2020 14:17 
Til: Eirik Berntsen 
Emne: Bekreftelse. 

  

Hei Eirik Berentsen.  

  

Eg viser til telef.samtale tirsag 24/11-2020. 

Kan du sende meg ein bekreftelse på at Veteranbåtlaget ikkje har avtale med kommunen om 

løyve til å ha D/S Oster liggjande til kai i Bjørsvik, slik du fortalde meg? 

  

Takk for hjelpa. 

  

God helg. 

Mvh. Nils M. Molvik 

Leiar i Bjørsvik Båtlag. 
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